

Campuskolens skolebestyrelse

Dato	161122
Tidspunkt	17.30-20.30
Sted	Konferencelokalet v. kontorgangen
Deltagere	SB og ledelse: Charlotte, Kirstine, Malene, Charlotte, Tønning, Torben, Birger, Benedikte, Malak, Gustav, Kristina, Maja Afbud fra:

Dagsorden

Tid	Punkt/forberedelse	Mål med punktet	Ansvar	Noter til referat
17.30-18.15	Julefrokost og godkendelse af dagsorden		Charlotte	
18.15-18.25	Nyt fra elevrådet		Malak og Gustav	<p>Elevrådet har været til opstartsdag på UngRingsted.</p> <p>Der har været et møde, hvor trivselsstrategien har været drøftet.</p> <p>Der er oprettet en snapchatgruppe, så eleverne kan få at vide, hvornår der er møde.</p> <p>På næste elevrådsmøde skal varmenedsættelsen drøftes.</p> <p>Forslag om at det, som drøftes i elevrådet, lægges kort på Aula, så forældre og elever kan følge med.</p>
18.24-18.45	Nyt fra ledelsen	Orienteringer om fravær i organisationen	Kristina	Vi har været igennem en justeret fagfordelingsproces og nyt

				<p>skema ift. at afkorte skoledagen. Vi er opmærksomme på, at der har været skift af lærere og det giver utryghed hos eleverne.</p> <p>Eleverne er glade for, at de kortere skoledage. Det kan udfordre ift. de elever, der kommer længere væk fra. Hvis vi har denne mulighed næste skoleår, så skal vi se på i skolebestyrelsen, hvilke greb der skal gøres, da vi er udfordret på positioner i skemaet.</p> <p>Der er sygdom i ledelsesgruppen og de resterende ledere forsøger at klare opgaverne. Der kan være længere svartid og længere ventetid på afholdelse af møder.</p> <p>Vi har fået nogle opsigelser efter sommerferien. Vi forsøger på bedste vis at lave løsninger. Der vil være fast vikardækning.</p> <p>Vi oplever også, at den nye barselslov giver flere korte vikariater, som vi har svært ved at dække. Vi forsøger at slå stillingerne op.</p>
--	--	--	--	---

				Vi tilmelder os forsøg med de skriftlige prøver i naturfagene.
18.45-19.45	<p>Input til eventuelle høringsvar</p> <p>Bilag eftersendes i næste uge. Bilag vil være de politiske sagsfremstillinger, da sagerne endnu ikke er i høring.</p>	<p>De tre sager, som ønskes drøftet er ikke sendt i høring endnu, men bliver formentlig sendt i høring med deadline 15. december.</p> <p>Derfor ønskes sagerne drøftet.</p>	Kristina	<p>Der kommer 3 sager på Undervisning- og Fritidsudvalget, som måske kommer i høring.</p> <p>Et samlet 10.klassecenter på det specialiserede område fysisk placeret på Campusskolen:</p> <p>Der skal økonomisk tilskud til ombygning/ til at gøre plads.</p> <p>Der skal tilføres en ekstra ledelsesressource for at kunne drive.</p> <p>Opmærksomhed på de fysiske rammer.</p> <p>Vi skal rekruttere personale for at kunne løfte opgaven.</p> <p>Hvordan skal man skabe 10.klassescenteret ift. elevernes forskellige behov?</p> <p>Vi har haft svært ved at rekruttere ind til vores specialiserede tilbud.</p>

				<p>Skal man lave 2 forskellige målgrupper?</p> <p>Det er ikke gjort med de penge, der er tildelt.</p> <p>Opmærksomhed på, at man kan komme til ikke at høre til nogle steder som medarbejder.</p> <p>Hvad vil det koste hos os vs. de 10.klassescentre rundt i nabokommunerne.</p> <p>Hvis de to andre sager kommer i høring, så indkaldes til et virtuelt møde for at lave et høringssvar.</p>
19.45-20.00	Kaffepause			
20.00-20.20	1. Nyt fra tovholderne, listen findes i bestyrelsens arbejdsrum på Teams.	<p>Hvor langt er Trivsel og Antimobbestrategi kommet i lærergruppen?</p> <p>Hvor langt er Skolens ordensregler og værdisæt?</p> <p>Hvem vil påtage opgaven med at læse kommunens referater fra Børn, unge og familieudvalget?</p>	Charlotte	<p>Vi drøftede hændelsen i bus 401A. Hvordan arbejder vi med, at man gerne vil sige noget til lærerne? De få skal ikke definere miljøet for de fleste.</p> <p>Hvordan kan vi sikre en bedre overgang? Hvordan får vi forældrene til at tale mere sammen? Hvordan får vi rystet forældrene mere sammen?</p> <p>Bestyrelsen kan støtte op</p>

				<p>om f.eks. ved at lave principper for forældresamarbejde.</p> <p>Skolebestyrelsen vil gerne se elevrådets besvarelser.</p> <p>Vi ser på skolens bloomsights resultater på næste møde. Det kan evt. gøres en gang om året med forældre?</p> <p>Skal der forventningsafstemmes allerede ved det første forældremøde?</p> <p>Birger har foreslået, at der skal være et forældreevent ved bestyrelsen i 3. klasse. Det er et rigtig godt forslag, men resten af bestyrelsen vurderer, at 3. klasse er for tidligt.</p> <p>Skolebestyrelsen vil gerne være medspillere i, at vi ikke skal arbejde så hårdt med 7. årgang hvert år.</p> <p>Skolebestyrelsen udformer et princip om skole/hjem-samarbejde på næste møde. Kan man få kontaktforældrene i spil og høre, hvad de ønsker?</p>
--	--	--	--	--

				Samt høre medarbejderne om, hvor de mangler forældrene?
20.20-20.30	Evt.	Husk skoleforum den 1. dec. 😊	Charlotte	
	Punkter til næste møde		Charlotte	